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متن پرسش

سلام، استاد طاهرزاده در برخورد با دوست نمی دانم چگونه باشم من می خواهم با او یکی شوم که

حتی او و من همچون یک تن باشیم و به همدیگر کمک کنیم،آیا این بد است یا خوب؟ اگر خوب

است چه کارهایی بکنم اگر بد است باز چکار کنم. ببخشید همه از جان خود می گویند و از ابدیت ولی

من هنوز اندر خم یک کوچه هم نیستم... التماس دعا

متن پاسخ

علیکم السلام، باسمه تعالی انسان نسبت به دوست خود باید وَهم خود را کنترل کند تا تمام فکر و ذکر

او دوستش نباشد. مثل پایههای یک معبد ، نه آنچنان کنار هم باشید که نتوانید سقف آن را نگه دارید

و نه آنچنان دور باشید که به کار نگهداری سقف نیاد. برای خود شخصیت تنهایی داشته باشید و

آنچنان نباشید که تنهاییهای خود را با ارتباط با دوست خود پر کنید. موفق باشید


